



Kiezgourmet Akazienkiez

The Delicious Taste of Good Neighbourhoods

Thanks to Anna Hernández Götz and Max Hühnergarth, we have one of our favourite new openings of the culinary season to thank for. So we're delighted to begin our neighbourhood stroll at Barlevain. Here, a generously laid table of contemporary bistro cuisine awaits us – effortlessly chic yet wonderfully refined – accompanied by an artisanal sparkling wine.

Next, we'll learn all about bread at Johann, a sourdough bakery and perhaps one of the best in Berlin. Why? You'll have to taste it to find out. The francophile spirit of this neighbourhood stroll continues at Sardinen.Bar, our next stop. A classic on Grundwaldstraße, although the idea of dedicating a bistro to tinned sardines initially seemed rather daring.

We'll finish our stroll at Jones Icecream – and not just because Gabrielle Jones is French, too.

Details

Date: 24 September 2026

Time: 5:30 p.m.

Meeting Point: Barlevain, Vorbergstr 10A, 10823 Berlin

Kiezgourmet Akazienkiez

So köstlich schmeckt eine gute Nachbarschaft

Anna Hernández Götz und Max Hühnergarth haben wir eine unserer liebsten Eröffnungen dieser kulinarischen Saison zu verdanken. Also freuen wir uns sehr, unseren Kiezspaziergang eben im Barlevain beginnen zu dürfen. Mit einem reich gedeckten Tisch zeitgenössischer Bistro-Küche, nonchalant und gleichzeitig ganz fein, dazu einen handwerklichen Schaumwein.

Danach lernen wir viel über das Brot. Bei Johann, einer Sauerteigbäckerei, vielleicht der besten in Berlin. Wieso? Das werden wir schmecken. Den frankophilen Grundtenor dieses Kiezspaziergangs unterstreicht die Sardinen.Bar, unser nächster Stopp. Ein Klassiker in der Grundwaldstraße, dabei schien die Idee ein Bistro der Dosensardine zu widmen, zunächst recht gewagt.

Abschließend geht es zu Jones Icecream. Nicht nur, weil Gabrielle Jones auch Französin ist.

Details

Datum: 24. September 2026

Uhrzeit: 17:30 Uhr

Treffpunkt: Barlevain, Vorbergstr 10A, 10823 Berlin